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Z á p i s n i c a 
zo 4. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Sídlisko Ťahanovce  

 
 

Deň konania:    13. marca 2023  
Miesto konania:   zasadacia miestnosť miestneho úradu, Americká trieda 15, Košice 
Zasadnutie viedol:   Mgr. Ing. Miloš Ihnát – starosta mestskej časti 

Začiatok zasadnutia:   14.00h 

Koniec zasadnutia:   14.49 h 

Prítomných:   11 poslancov 

Ospravedlnení:   MVDr. Jozef Figeľ 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program: podľa priloženej pozvánky 

 

V úvode rokovania starosta mestskej časti upozornil prítomných, že nakoľko je zasadnutie 
miestneho zastupiteľstva zvolané mimoriadne,  bude prebiehať bez hlasovacieho zariadenia, 
bude sa teda hlasovať aklamačne. Za skrutátorky určil Ivetu Humayovú a Máriu Gédrovú. 
Zvukový záznam bol vyhotovený na diktafón. 

 

Bod č. 1 Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta mestskej časti Miloš Ihnát, ktorý uviedol, že z rokovania sa riadne 
ospravedlnil poslanec Jozef Figeľ. Skonštatoval, že prítomných je 9 poslancov a miestne 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. V priebehu rokovania svoju prítomnosť dodatočne 
potvrdili poslanci Štefan Bereš a Mária Horváthová. 

 
Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice zo zasadnutia 
miestneho zastupiteľstva 

Za overovateľov zápisnice starosta mestskej časti určil poslancov Miroslava Janitora a Juraja 
Mazáka. Za zapisovateľku určil Janku Rajňákovú. 

 

Bod č. 3 Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie sa po výzve starostu prihlásili poslanci Eva Zummerová a Marek 
Fedoročko.   
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Uznesenie číslo 58/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce v zmysle Článku 4  

odsek 10 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce 

volí návrhovú komisiu  

na 4. zasadnutie miestneho zastupiteľstva v zložení: 

Mgr. Marek Fedoročko 

Mgr. Eva Zummerová. 

 

Hlasovanie:     9/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 4  Schválenie programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

Návrh programu 4. mimoriadne zvolaného zasadnutia miestneho zastupiteľstva obdržali 
poslanci v súlade s rokovacím poriadkom miestneho zastupiteľstva elektronicky, bol 
zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle mestskej časti. Na schválenie zverejneného 
návrhu programu zasadnutia postačuje nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Návrhová komisia – poslankyňa Eva Zummerová: 

Uznesenie číslo 59/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia Článku 9 

ods. 5 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce v súlade s ustanovením § 12 ods. 5 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení  

schvaľuje 

zverejnený program 4. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce.  

 

Hlasovanie:     9/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 

Vzhľadom k tomu, že neodzneli žiadne pozmeňujúce a doplňujúce návrhy k programu 

zasadnutia starosta skonštatoval, že zasadnutie sa bude riadiť schváleným zverejneným 

programom. 

 

Bod č. 5  Informácia o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva 

V zmysle §13 odsek 3 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce kontrolu plnenia uznesení miestneho zastupiteľstva vykonáva okrem iných 
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aj prednosta miestneho úradu, ktorý predkladá informáciu o plnení uznesení na rokovanie 

miestneho zastupiteľstva. Informácia bola poslancom doručená. 

V diskusii k tomuto bodu nevystúpil nikto z poslancov.  

Svoju účasť na zasadnutí potvrdil prichádzajúci poslanec Štefan Bereš. 

Návrhová komisia – poslankyňa Eva Zummerová: 

 

Uznesenie číslo 60/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa ustanovenia 

Článku 13 ods. 3 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce  

berie na vedomie 

Informáciu o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva. 
 

Hlasovanie:     10/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 6 Správa o odpovediach na interpelácie 

V súlade s článkom 15 odsek 7 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Sídlisko Ťahanovce Správa o odpovediach na interpelácie poslancov sa zaraďuje ako 

samostatný bod rokovania miestneho zastupiteľstva. 

 

V diskusii k tomuto bodu nikto z poslancov nevystúpil.  

Svoju účasť na zasadnutí zastupiteľstva potvrdila prichádzajúca poslankyňa Mária Horváthová. 

 

Návrhová komisia – poslankyňa Eva Zummerová: 

Uznesenie číslo 61/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia Článku 

15 ods. 7 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce  

berie na vedomie 

Správu o odpovediach na interpelácie. 

 

Hlasovanie:     10/ za 0/ proti 1/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Bod č. 7 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 

území mestskej časti 

Materiál bol v súlade s platnou legislatívou v zákonnej lehote zverejnený, doručené boli 

pripomienky, ktoré boli vyhodnotené na pracovnom stretnutí s poslancami. Ďalšie 

pripomienky doručené neboli. Starosta upozornil, že na prijatie VZN je potrebná kvalifikovaná 

väčšina tri pätiny poslancov. 

Starosta k tomuto bodu otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto z poslancov neprihlásil. 

Návrhová komisia – poslankyňa Eva Zummerová: 

Uznesenie číslo 62/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa § 19 ods. 3 

Štatútu mesta Košice v súlade s ustanovením § 14 ods. 3 písm. a) zákona číslo 401/1990 

Zb. o meste Košice 

schvaľuje  

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce č. 1/2023 

o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mestskej časti 

Košice-Sídlisko Ťahanovce. 

 

Hlasovanie:     11/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 8  Návrh Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Sídlisko Ťahanovce 

Materiál bo prerokovaný na pracovnom stretnutí poslancov a boli do neho zapracované všetky 

predložené pripomienky. 

Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

Poslanec Ján Pavúk – opýtal sa, či by bol problém zakomponovať do rokovacieho poriadku aj 

termín pre vyhotovenie zápisnice. Navrhol  §9 bod2 doplniť, že zápisnica by mala byť 

vyhotovená do desiatich pracovných dní. 

Pozmeňujúci návrh nebol predložený písomne a nehlasovalo sa o ňom. 

Reakcia prednostky Beáty Zemkovej na vystúpenie poslanca Jána Pavúka – je škoda, že tento 

návrh poslanec Pavúk nedoručil skôr, aby sa mohol zapracovať do pripravovaného návrhu 

rokovacieho poriadku spolu s ostatnými pripomienkami, nakoľko bolo k tomu aj pracovné 

stretnutie a všetci poslanci (9 prítomných na pracovnom stretnutí, pozn. zapisovateľky) sa stotožnili 

s predloženým návrhom.  
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Poslanec Tomáš Jurkovič – vyjadril spokojnosť s tým, že do predloženého návrhu boli 

zapracované všetky jeho pripomienky a vďaka efektívnosti pracovného stretnutia poslancov 

mohol ísť tento materiál do zastupiteľstva.  

Poslanec Štefan Bereš – upozornil na jednu zmenu v texte v §21 bod 5, na ktorú zabudol pri 

pracovnom stretnutí. Týka sa voľby podpredsedu komisie, kde navrhuje vypustiť slovo 

„poslancov“. 

Navrhovaný pozmeňujúci návrh znie:  

Bod5) komisia si zvolí z členov svojho podpredsedu, v čase jeho neprítomnosti.  

(Poslanec Štefan Bereš dodatočne doplnil do textu pozmeňovacieho návrhu slovné spojenie „ktorý 

zastupuje predsedu“, ktoré je súčasťou bodu 5 návrhu rokovacieho poriadku a neodznelo 

v pozmeňovacom návrhu, prednesenom  návrhovou komisiou.) 

Návrhová komisia – poslanec Marek Fedoročko: 

Uznesenie číslo 63/2023 

Pozmeňujúci návrh poslanca Štefana Bereša 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  v súlade 

s ustanovením § 14 ods. 3 písm. a) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov 

schvaľuje  

zmenu v § 21 bodu 5 návrhu Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Sídlisko Ťahanovce, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva 

v znení: 

„Komisia si zvolí z členov svojho podpredsedu, ktorý zastupuje predsedu v čase jeho 

neprítomnosti. 

 

Hlasovanie:     11/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie číslo 64/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce v súlade 

s ustanovením § 14 ods. 3 písm. b) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov 

schvaľuje  

Rokovací poriadok Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce, 

miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva v zmysle pozmeňujúceho návrhu. 

 

Hlasovanie:     11/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Bod č. 9 Návrhy na Cenu mestskej časti pre rok 2023 

Materiál podrobne prerokovala komisia kultúry a športu, starosta preto vyzval predsedu 

komisie Miroslava Janitora, aby bod uviedol. 

Zástupca starostu Miroslav Janitor - komisia kultúry a športu na svojom zasadnutí 15. 

februára 2023 prerokovala všetky predložené návrhy na udelenie Ceny mestskej časti pre rok 

2023. Celkom bolo prerokovaných 8 návrhov, z toho dva pre kolektív a šesť návrhov na cenu 

pre jednotlivca. 

Po diskusii sa komisia zhodla na týchto návrhoch: 

Cenu mestskej časti pre kolektív odporúča udeliť : 

• Futsalovému družstvu Feyernoord, ktoré organizuje futsalové turnaje, okrem iného aj 

Memoriál Zdenka Mica a teraz  aj Miroslava Orsága.  

Cenu mestskej časti pre jednotlivca odporúča komisia kultúry a športu udeliť: 

• Pánovi Imrichovi Lechnerovi – 100 – násobnému bezpríspevkovému darcovi krvi  

• Pánovi Martinovi Kopejtkovi – prezidentovi Slovenského zväzu florbalu – za súčinnosť 

pri budovaní florbalového športoviska  pre širokú verejnosť 

• Pánovi Igorovi Vlasatému – niekoľkonásobnému majstrovi SR v autokrose – za 

reprezentáciu mestskej časti  a mesta Košice v automobilovom športe. 

 Do diskusie k tomuto bodu sa neprihlásil nikto z poslancov. 

Návrhová komisia – poslanec Marek Fedoročko: 

Uznesenie číslo 65/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce v súlade 

s ustanovením § 11    ods. 4 písm. o) zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov a  podľa znenia § 5 Zásad pre udeľovanie verejných 

uznaní a vyznamenaní                                              

schvaľuje  

návrhy na Cenu mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na rok 2023 podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie:     11/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 10 Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na rok 2023 

O uvedenie bodu požiadal starosta hlavnú kontrolórku Ing. Helenu Badaničovú. 
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Hlavná kontrolórka Helena Badaničová – plán kontrolnej činnosti na rok 2023 bol 

vypracovaný na základe zákona č. 369/1990 Zb. Okrem plánu vykonávania stálych kontrol pre 

rok 2023 navrhla uskutočniť písomne predložené kontroly. Ide o 6 kontrol. Zároveň 

poznamenala, že na základe požiadaviek miestneho zastupiteľstva alebo starostu mestskej 

časti môže doplniť ešte ďalšiu kontrolu, ak vec neznesie ďalší odklad. 

K tomuto bodu nediskutoval nikto z poslancov. 

Návrhová komisia – poslanec Marek Fedoročko: 

Uznesenie číslo 66/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 18f 
ods. 1 písm. b) zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení 
schvaľuje  
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 
na rok 2023.  

 

Hlasovanie:     11/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 11 Správa o plnení uznesenia č. 362/2020 - informácia o aktuálnom 

stave napĺňania Podprogramu 1.9 Vysporiadanie pozemkov na území mestskej 

časti Košice-Sídlisko Ťahanovce a prípravné práce pri investičných zámeroch 

Materiál poslanci obdržali elektronicky, starosta k nemu otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto 

z poslancov neprihlásil. 

Návrhová komisia – poslanec Marek Fedoročko: 

Uznesenie číslo 67/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  
berie na vedomie  
Správu o plnení uznesenia číslo 362/2020 zo dňa 16.12.2020.  

 

Hlasovanie:     11/ za 0/ proti 0/ zdržal sa 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 12 Interpelácie 

Starosta mestskej časti oboznámil miestne zastupiteľstvo so spôsobom podávania interpelácie 

a odovzdal slovo poslancom. 

Poslanec Tomáš Jurkovič interpeloval starostu mestskej časti: 
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Interpelácia: „V akom stave je projekt výstavby cestnej komunikácie na Hanojskej ulici?  

                         Žiadam zverejniť harmonogram činností pri výstavbe tejto cestnej  

                         komunikácie.“ 

Starosta Miloš Ihnát vyzval k ústnej odpovedi na interpeláciu Ing. Andreu Levickú z oddelenia 

organizačno-právneho a sociálneho miestneho úradu. 

Andrea Levická – pôvodný termín na vyhodnotenie ponúk na zhotoviteľa zákazky bol 14. 

3.2023, ale nakoľko mestská časť obdržala ešte jednu žiadosť o vysvetlenie, termín bol 

posunutý na 20. marca.  

Starosta Miloš Ihnát pozval poslancov na vyhodnocovanie ponúk, aby bol akt maximálne 

transparentný. 

Poslanec Miroslav Špak  

Interpelácia:  „Kto objednal (11.1.2023) projektovú dokumentáciu  Europark? Prečo plné 

                         znenie objednávky a podmienky v nej nie sú uvedené na webe  

                         www.tahanovce.sk? 

  Za čo budete v prípade dodania platiť 1980€? Prečo nevykonal činnosti  

         objednané podľa objednávky zamestnanec úradu? 

Nemáme dostatočné vzdelanie alebo nám chýba kvalifikácia na dodanie 

 objednaných služieb? 

Ani jeden z našich zamestnancov  (zamestnancov úradu mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce) nie je schopný vyplniť tlačivá, ktoré sú obsahom dodávky 

podľa objednávky ID 2/2023- EUPROJECTS, s.r.o?“ 

 

Bod č. 13 Otázky poslancov 

Starosta mestskej časti oboznámil poslancov so spôsobom kladenia otázok podľa rokovacieho 

poriadku miestneho zastupiteľstva. 

Poslanec Juraj Mazák  

1. Akým spôsobom sa bude na Ťahanovce vzťahovať parkovacia politika a čo ďalej? 

 

Odpovedal starosta mestskej časti Miloš Ihnát. 

Starosta Miloš Ihnát – chystá sa na rokovanie s primátorom. Znova bude otvorená otázka VZN 

o parkovaní. Čo sa týka mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce a mestských častí, VZN 

obsahuje zóny C do budúcnosti ( znamená to, že je to v rovine teórie). Samotné VZN je stavané 

na centrálnu mestskú zónu a malo by byť schvaľované na mestskom zastupiteľstve 14.3.2023. 

V návrhu je 5 zón.  Čo sa týka sídliska Ťahanovce potrebuje urobiť najprv analýzu počtu 

vozidiel, ktorú by malo uhradiť mesto Košice, ale nakoľko primátor Polaček nepodpísal zmluvu 

s EEI, mestská časť nemôže v tejto veci pokračovať. Týka sa to aj dopravných stavieb - 

http://www.tahanovce.sk/
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parkovania na Americkej triede, parkovacieho domu Pekinská a ďalšieho parkovania na 

sídlisku Ťahanovce. Spomenutá analýza je podstatnou pre ďalší postup. Starosta denne urguje 

kompetentných, aby sa veci pohli, lebo mu na tom záleží, nakoľko mestská časť na to 

kompetencie nemá. 

Doplňujúca otázka poslanca Juraja Mazáka  

„ Skúste popísať, aký výsledok môžu obyvatelia očakávať v tomto a v budúcom 

kalendárnom roku.“ 

Starosta Miloš Ihnát – odpovedal, že žiadny, nakoľko VZN je stavané na centrálnu mestskú 

zónu. 

Poslanec Marek Fedoročko: 

„ V súvislosti s plánovanou novelou zákona, ktorá upravuje parkovanie na chodníkoch, ktorá 

by mala začať platiť od októbra tohto roku, akým spôsobom je mestská časť pripravená na 

túto zmenu?“ 

Na otázku odpovedal starosta mestskej časti Miloš Ihnát a vedúci oddelenia rozvoja 

a vnútornej správy PhDr. Jaroslav Žďára. 

Starosta Miloš Ihnát – mestská časť už niekoľkokrát zaslala mestu Košice návrhy na 

zjednosmernenie ulíc, ktoré mesto žiadalo v súvislosti s novelou, pretože na vyznačenie 

parkovacích miest  musí mesto na vlastné náklady vypracovať projekt. Doteraz od mesta 

Košice neprišla žiadna odpoveď. Zjednosmernenie ulíc je totiž podmienkou, aby sa mohli 

v budúcnosti vyznačiť parkovacie miesta na chodníkoch. Podľa informácií, ktoré starosta má, 

účinnosť samotnej novely o parkovaní na chodníkoch sa zrejme znova posunie, nakoľko 

samosprávy nedokážu zrealizovať tento zámer v termíne. 

Jaroslav Žďára – mestská časť bola oslovená mestom Košice ešte v minulom volebnom 

období. Mesto malo dve požiadavky: prvá bola na určenie potencionálnych chodníkov, kde by 

mohlo byť zabezpečené parkovanie na chodníku, druhá požiadavka sa týkala zjednosmernenia 

ulíc, pretože mesto Košice to berie ako spojenú tému a zjednosmernenie ulíc s vyznačovaním 

parkovacích miest na chodníkoch úzko súvisí. Z hľadiska návrhov mestskej časti parkovanie na 

chodníkoch tak, ako to zákon umožňuje, je dosť problematické, nakoľko na území sídliska je 

veľa chodníkov, ktoré sú buď oddelené od cestnej komunikácie zeleňou, alebo sú príliš úzke. 

Teoreticky prichádza do úvahy možno Hanojská ulica, malá Americká, ale tých chodníkov, 

ktoré by spĺňali parametre už len z laického pohľadu, je minimum. 

Čo sa týka zjednosmernenia ulíc, materiál, ktorý mestská časť zaslala mestu, prerokovala 

vtedajšia komisia dopravy mesta Košice a odobrila ho. Mestská časť odvtedy stále čaká na 

vyjadrenie mesta, ktoré by na základe  pripomienok  mestských častí i vlastným monitoringom 

malo zabezpečiť podklady pre projekt značenia, čo je predpokladom pre umožnenie státia na 

chodníkoch. 

Na sídlisku Ťahanovce sa v mnohých lokalitách stojí na chodníkoch, avšak toto státie už teraz 

nie je legálne a nebude ani v čase účinnosti tzv. chodníkovej novely, takže chodníková novela 

nijako nevyrieši problém státia na chodníkoch v mestskej časti. 



10 
 

Poslanec Miroslav Špak – chcel upozorniť na to, že priamo pani prednostka dala jasnú výhradu 

k predloženému VZN o parkovaní, bolo by podľa neho vhodné informovať obyvateľov o tom, 

že toto VZN nemá šancu byť schválené. Podľa jeho informácií mesto Košice počíta s tým, že si  

každé väčšie sídlisko vypracuje vlastný projekt, ktorý si zaplatí a podľa neho bude fungovať 

v zóne 3, to je zóna C, ktorá bude riešiť sídliská. Sídlisko Ťahanovce je tak špecifické, že musí 

mať vlastný parkovací systém a mestská časť vôbec nemusí riešiť nejaké mestské VZN.  

Poprosil starostu, aby mestská časť ukázala nejaký nápad a nejakú konkrétnu vec, ktorú chce 

riešiť, nakoľko 5 listov (zdôraznil, že tvrdých listov) jej nedáva žiadnu šancu na to, aby vysvetlila 

obyvateľom, že na niečom robí, že niečo vymyslela a že chce obyvateľom nejako pomôcť. 

Zatiaľ je výsledok 0. 

Reakcia starostu Miloša Ihnáta na vystúpenie poslanca Miroslava Špaka – nemôže povedať, 

že mestská časť nerobí nič. Hovorí sa o parkovacom dome na Pekinskej ulici, kde je 

podmienkou analýza počtu vozidiel. Čo sa týka stratégie dopravných stavieb, mestská časť rieši 

v spolupráci s mestom aj parkovanie na Americkej triede, kde je rovnaká podmienka ako pri 

parkovacom dome. Nesúhlasí s tvrdením poslanca Špaka, že mestská časť má ísť vlastnou 

cestou vo veci parkovacej politiky a vypracovať projekt za vlastné finančné prostriedky, 

nakoľko správcom komunikácií a parkovania v Košiciach je mesto Košice. Áno, bolo povedané, 

že keď mestské časti budú mať záujem riešiť si parkovaciu politiku samostatne, tak zóna C 

v pripravovanom VZN o parkovaní  je presne na to určená. 

Reakcia prednostky Beáty Zemkovej (predsedníčky legislatívno-právnej komisie pri 

mestskom zastupiteľstve Košice) na vystúpenie poslanca Miroslava Špaka – 

k pripravovanému VZN bolo doručených 64 pripomienok. Komisia zasadala  pred týždňom o 

13.00 a pripomienky jej boli doručené pol hodinu pred začiatkom zasadnutia, preto do konania 

mestského zastupiteľstva neboli z časových dôvodov dostatočne vyhodnotené. Komisia prijala 

záver, že, nakoľko sú tam mnohé relevantné pripomienky, o ktorých nebola všeobecná 

diskusia mestských poslancov, odporúča tento bod rokovania presunúť na najbližšie rokovanie 

mestského zastupiteľstva, ktoré zvolá primátor buď mimoriadne alebo ho zaradí do programu 

nasledujúceho riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva. 

Reakcia poslanca Miroslava Špaka na vyjadrenie Beáty Zemkovej – súhlasí s tým, že poslanci 

dostali  VZN na pripomienkovanie v deň, kedy bol návrh zverejnený, rovnako ako ostatní 

obyvatelia. VZN pripravovali dvaja ľudia na magistráte – páni Takáč a Čop, ktorí ho pripravovali 

rok. Od januára disponuje štyrmi žiadosťami na magistrát o zaslanie návrhu VZN, aby si to 

mohli predpripraviť  a prerokovať aj mestské časti. 

Okrem šesťdesiatich štyroch pripomienok, ktoré prišli legislatívno-právnej komisii mesta, prišli 

pripomienky aj komisii dopravy, ktorej predsedá, na základe ktorých konštatuje, že v návrhu 

sú vážne právne chyby a k dispozícii mali poslanci 15 dní, aby na to vôbec reagovali. Podľa 

neho je to vážne pochybenie primátora mesta. VZN je totiž veľkou zmenou, dokonca až takou, 

že nie je zatiaľ ani legislatívne krytá (týka sa to výmeny dopravných značiek). 
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Poslanec Tomáš Jurkovič  

„ Na mestskú časť bola podaná žiadosť o zmenu VZN o poskytovaní dotácií, chce sa opýtať, 

či je reálne, aby bol návrh na zmenu predložený na  najbližšom zasadnutí miestneho 

zastupiteľstva alebo aký je postup mestskej časti?“ 

Na otázku odpovedala prednostka Beáta Zemková. 

Prednostka Beáta Zemková – k navrhovaným zmenám chce mestská časť zvolať pracovné 

stretnutie a vyhodnotiť ich a požiadať o stanovisko právnika. Ak sa s pripomienkami 

(zmenami) stotožnia aj ostatní poslanci, bude mestská časť postupovať riadne v legislatívnom 

procese, t.j. 15 dní vopred bude zverejnený návrh na pripomienkovanie atď. tak, aby to bolo 

v súlade so zákonom. Zatiaľ je dosť času na to, aby bol návrh predložený na aprílovom 

zasadnutí miestneho zastupiteľstva. 

 

Poslanec Juraj Mazák -opýtal sa znova na tému parkovania: 

„ Aké výsledky môžu obyvatelia očakávať v tomto alebo v budúcom kalendárnom roku? 

Napríklad záchytné parkoviská, respektíve môže mestská časť uvažovať s tým, že by 

obyvatelia nevozili všetky autá na sídlisko a parkovali napr. pri OC TESCO alebo mali nejakú 

MHD v rámci sídliska (nápady tu už boli viackrát prezentované). Robí starosta niečo v tomto 

smere?“ 

Odpovedal starosta Miloš Ihnát. 

Starosta Miloš Ihnát – cestný správny orgán a správca parkovania je mesto Košice, nie 

mestská časť. 

 

Poslanec Štefan Bereš – otázku položil predsedovi komisie dopravy pri meste Košice – 

poslancovi Miroslavovi Špakovi: 

„ Odporučila komisia dopravy pri mestskom zastupiteľstve schváliť navrhované VZN 

o parkovaní alebo nie, alebo s výhradami alebo aký je záver z komisie?“ 

Odpovedal poslanec Miroslav Špak – predseda komisie dopravy pri mestskom zastupiteľstve 

Košice. 

Poslanec Miroslav Špak – komisia dopravy nechce otázku riešenia parkovania brzdiť, nakoľko 

sa to brzdilo už štyri roky. VZN je právna záležitosť, technické veci v ňom nie sú (záchytné 

parkoviská, parkomaty, autá so skenermi atď). Mesto nemá čo ľuďom ponúknuť, aby si 

parkovanie mohlo kúpiť. V konečnom dôsledku je za to, aby sa to dostalo na rokovanie. 

Poslanec Marek Fedoročko – doplnil vystúpenie poslanca Špaka, že komisia odporúča VZN 

prerokovať, pretože VZN je potrebné, ale je dôležité, či je aj vykonateľné. 

Poslanec Ján Pavúk – opýtal sa na termín a miesto  brigády na očistu sídliska. 

Odpovedal starosta Miloš Ihnát. 
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Miloš Ihnát -  brigáda sa uskutoční v sobotu 25. marca 2023 o 9.00, zraz je v bývalom 

skateparku na Bruselskej ulici. Mestská časť má finančnú podporu od spoločnosti Kosit vo 

výške 500 €, v ktorej je zahrnutý odvoz a likvidácia vyzbieraného odpadu a pracovné pomôcky 

(rukavice, vrecia). Mestská časť zabezpečí občerstvenie vo forme gulášu. Starosta pozval 

všetkých poslancov na toto podujatie. 

 

Bod č. 14 Záver 

Starosta mestskej časti poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí, za konštruktívny prístup 

a za serióznosť pri vystúpeniach. 

 

Overovatelia zápisnice: 

Miroslav Janitor: 

Ing. Juraj Mazák, Ing. Paed. IGIP: 

 

 

 

       Mgr. Ing. Miloš Ihnát 

                  starosta mestskej časti 

 

  

 

Za správnosť: JUDr. Beáta Zemková 

Zapísala: Ing. Janka Rajňáková 
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